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HCC!kennisdag van 17 juni 2023
René Suiker

Een terugblik

De zomer viel dit jaar….

Op 17 juni. Ach, vooruit, we hebben meer goede dagen ge‐
had, maar tot nu toe (ik schrijf dit op 10 augustus) valt het
toch behoorlijk tegen met de zomer. En dan net op die ene
ontzettend warme dag wordt de HCC!kennisdag geor‐
ganiseerd. Niemand kon dit zien aankomen, en ik denk niet
dat we dit vaker gaan doen: hartje zomer zo’n evenement.

U begrijpt het al, de opkomst viel flink tegen. De model‐
spoorbeurs, die gecombineerd wordt met onze beurs (of an‐
dersom, maar dat doet er niet toe) had dus ook minder
toeloop, maar omdat dit een feitelijke beurs is, hadden ze er
iets minder last van, denk ik.

Elders in dit blad blik ik vooruit op de komende HCC!kennis‐
dag, op 7 oktober aanstaande, waarbij het zeer waarschijn‐
lijk niet zo heet zal zijn en we misschien wat meer bezoek‐
ers kunnen verwelkomen. Maar, zoals gezegd, dat beschrijf ik
elders in dit nummer. Nu een terugblik.

Locatie

De HCC!kennisdag heeft een vaste locatie: Expo Houten, aan
de Meidoornkade 24. Voor meer details, bijvoorbeeld de route:
https://expohouten.nl/ Deze locatie is groter dan onze H.F.
Witte en er zijn ook veel meer parkeerplaatsen, en het ligt
net iets minder in een woonwijk. Al met al voor een groot‐
schalig evenement een zeer geschikte locatie. Voor mensen
die met openbaar vervoer kwamen waren pendelbussen ge‐
regeld.

Als je daar rondkijkt, of voorgaande verslagen leest, weet je
dat ze daar een grote beursvloer hebben en daarboven enke‐
le vergaderzalen. Wij organiseren deze HCC!kennisdag in
samenwerking met de modelbeurs en er is hier ook sprake
van symbiose, bezoekers kunnen in feite twee evenementen
in één bezoeken.

De modelspoorbeurs heeft, zoals ik in de aankondiging al
schreef, het grootste deel van de beursvloer in gebruik; wij
van HCC gebruiken slechts een van de hallen. En boven de
hallen is een ruimte met vergaderzalen, overigens maar bo‐
ven een beperkt gedeelte van de vloer. De vergaderzalen
waren door ons in gebruik voor het geven van lezingen en
workshops, en ook voor de lunch van onze vrijwilligers
(Berkenzaal). Daarover straks meer.

Heet

Zoals gezegd, het was buiten heet. Ik weet niet meer precies
hoe warm het was, maar het was tropisch. Dat wil dus zeg‐
gen, boven de 30o. En dat was op de beursvloer goed te voe‐
len. Wat dat betreft waren de zalen boven een verademing,
want daar was de koeling actief. In de lezingenzalen was het
goed uit te houden, sommige bezoekers vonden het zelfs fris.

Maar ook…

Al met al was er een indrukwekkend programma neergezet,
met volop lezingen en workshops. Alleen, het onderscheid

tussen lezingen en workshops bij HCC zit net iets anders in
elkaar dan bij CompUsers en daar moest ik even aan wennen.
Blijkbaar was ik ook niet de enige voor wie het verwarrend
was, want in de evaluatie is aan de orde gekomen, dat dit
beter gecommuniceerd mocht worden. Toen ik het program‐
ma zag, dacht ik dat ik na mijn bijdrage naar de tweede ses‐
sie van een lezing over iTrain kon gaan, maar dat bleek een
workshop die gewoon gedurende twee tijdsblokken liep.
Verder was het gewoon een lezing, in de zin dat de bezoe‐
kers niet zelf met de computer aan de slag gingen. Niets mis
mee, zo’n definitie, wij hebben de wijsheid ook niet in
pacht, maar je moet het even weten.

Overigens had ik in eerste instantie ook verwacht dat ik zelf
een workshop zou geven en anderhalf uur de tijd zou heb‐
ben, maar ik bleek ingedeeld voor een lezing en daar had ik
maar drie kwartier voor. Dat was even behelpen, vooral om‐
dat ik daar niet op voorbereid was. Maar gelukkig kon ik met
behulp van het bezoek een beetje improviseren, je bent
jazzliefhebber of je bent het niet, en aldus toch nog een
enigszins geslaagde lezing geven. Overigens, kwalitatief was
het bezoek dik in orde, maar de meeste lezingen waren
kwantitatief beperkt bezocht. Ik meen dat ik zo’n 10‐15 gas‐
ten mocht ontvangen. Dat wil zeggen, ik begon met 10 en
aan het eind waren het er 15.

Doelstelling

Er waren vooraf een aantal doelstellingen gedefinieerd:
‐ HCC profileren als hét digitaal kenniscentrum
‐ Een platform creëren t.b.v. presentatie van groeperingen
‐ Ledenwerving en ledenbehoud
‐ Naamsbekendheid HCC (diversiteit laten zien)
‐ Onderlinge samenwerking stimuleren

Ik denk dat het profileren wel redelijk geslaagd was, maar de
opkomst liet op alle vlakken te wensen over. Naar ik verno‐
men heb zijn er zo’n 300 leden op de bijeenkomst afgeko‐
men, maar 100 daarvan waren vrijwilligers, dus ongeveer 1
op 3. Verder kregen we natuurlijk ook beperkte toeloop van‐
uit de bezoekers van de modelspoorbeurs; ik verwacht dat
met name onze modelbaanautomatiseerders die extra aan‐
dacht kregen. Tenslotte is digitalisering en automatisering bij
de modelspoorhobbyisten ook een interessant onderwerp.

De groeperingen hebben zich kunnen profileren, vooral door
middel van de lezingen en workshops, maar in de zaal viel
dat dus tegen door de beperkte opkomst. Zelf werd ik in de
zaal wat onwel door de hitte, mijn gezondheid is duidelijk
nog broos, maar ik heb me laten vertellen dat de zaal aan
onze kant vrij leeg was.

Voor ledenwerving was de opkomst dus eigenlijk te mager,
maar we hebben een aantal nieuwe leden kunnen inschrijven
op de stand van HCC. Daar kregen ze ook een welkomstge‐
schenk en ze mochten vervolgens de lezingen ook gratis bij‐
wonen. Ledenbehoud is denk ik wel gelukt, er zal niemand
hebben opgezegd door deze dag, want het was op zich rede‐
lijk op orde. Er zijn altijd punten voor verbetering vatbaar,
maar behalve over de hitte heb ik geen wanklanken gehoord.

Of de naamsbekendheid is toegenomen, ik denk het wel,
maar ook weer niet overweldigend. De bezoekers kenden ons
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voor het merendeel al, de beursbezoekers misschien niet,
maar als gezegd, die kwamen ook niet in groten getale op
ons af. Desondanks hebben we wel onze diversiteit laten
zien, zeker in het lezingenprogramma.

De onderlinge samenwerking is m.i. gewoon goed te noemen.
Ik heb diverse samenwerkingsverbanden gezien, niet meer
dan de vorige keer, maar ik heb geen wrijving tussen groe‐
peringen kunnen bespeuren.

De lezingen

De lezingen en workshops werden gegeven in het bovenlig‐
gende gedeelte van het beursgebouw, volgens onderstaande
plattegrond:

Figuur 1 – Vergaderzalen

Aan het schuine stuk komt u boven. U kunt wel ter plaatse
lid worden, als u per se één van de lezingen wenst te be‐
zoeken, of omdat u het gewoon een leuke club vindt. We
hadden lezingen en workshops gepland in zes van de bo‐
venstaande zalen, de Berkenzaal was voor de catering en ik
vermoed dat de Essenzaal was bestemd voor voorraden e.d.

Er waren vier rondes van lezingen, maar sommige workshops
liepen dus over meerdere blokken. Met de lezingen hebben
we zeker de diversiteit van HCC laten zien.

De Wilgenzaal was de hele tijd in gebruik voor Linux‐installa‐
tie en helpdesk. Georganiseerd door de Linux‐groep. Bij mijn
weten een samenwerking tussen de Linux‐IG in oprichting en
het Platform Linux van CompUsers. Ik zag in elk geval genoeg
bekende gezichten daar.

De workshop iTrain duurde twee blokken, in feite de hele
ochtend. Hiervoor had de IG Modelbaanautomatisering ge‐
zorgd. Ik sprak er al over, was er graag bij geweest omdat ik
ook behept ben met het treintjesvirus, maar ik had mijn ei‐
gen lezing. In de ochtend waren er ook lezingen rondom digi‐
tale fotografie, over upgrade van Windows en er was uitleg
over het besturingssysteem Libre‐Elec door de interesse‐
groep Domotica/IOT (een fusie van een IG en een Comp‐
Users‐Platform). Verder had de SeniorenAcademie de sessie
‘Train de trainer’. Ik weet niet of dat een workshop over
twee blokken was of twee keer een lezing, want ik was er
zelf niet bij. Op zich wel nuttig om in eigen gelederen wat
meer vaardigheden bij te brengen om aanwezige kennis be‐
ter over te brengen.

In de middag waren er sessies vanuit IG Flightsimulator, Pro‐
grammeren, Apple en Drones.

Domotica/IOT en CompUsers hadden in elk blok een lezing
verzorgd. Ik weet niet of Libre‐Elec een workshop over drie
blokken was, maar als leek lijkt me dat wat veel. Ik houd het
erop dat ze diverse groepen uitleg gaven over dit besturings‐
systeem. De IG Drones ging in op regelgeving en veiligheid. Nu
iedereen een drone kan aanschaffen is dat wel handige kennis.
IG Programmeren had een workshop over spelen met Kleuren‐
LEDs. Apple ging in op nieuwsfuncties voor Apple‐devices.

CompUsers

Zoals te verwachten was, was CompUsers weer van de partij.
Zowel in de zaal als in elke lezingronde. Ik mocht het spits
afbijten met een lezing over Scratch; verder hadden we
lezingen over het instellen en upgraden van Windows, An‐

droid‐TV op je pc en ChatGPT.
De lezingen over Windows en
ChatGPT waren de best be‐
zochte van de dag, dus: een
pluim voor onze inleiders.

De zaal

In de zaal waren verschillen‐
de stands opgebouwd om de
bezoekers te ontvangen en te
helpen met het oplossen van
problemen, op basis van de
thema’s die we ondersteunen.
Uiteraard waren we er als
CompUsers, met diverse
Platforms, maar ook bijna al‐
le Interessegroepen waren
van de partij. Denk hierbij
aan AI, Android, Apple, Dom‐
otica, Drones, ECS, Flig‐
htsimulator, Fotovideo,
Genealogie, Linux, Model‐

spoorautomatisering, Open Source, Programmeren, Retro,
SeniorenAcademie, Testbank, Trainsimulator en Windows.
Verder had HCC zelf ook een uitgebreide stand met allerlei
aanbiedingen.

En de zaal sloot dus aan bij de modelspoorbeurs, een groot
evenement, waar handelaren zowel nieuwe als gebruikte
spullen aanbieden voor de modelspoorhobby.

Evaluatie

Voor een volgende keer gaan we een duidelijker onderscheid
maken tussen presentaties en workshops. Ik liep zelf een keer
een zaal binnen waar ze nog bezig waren, ik denk dat dat
vaker is gebeurd. In het overzicht van de presentaties komt
ook de naam van de inleider te staan. We willen de HCC‐stand
(informatiebalie) en steunpunten meer laten opvallen, bij‐
voorbeeld met ballonnen. Verder willen we bij de zaalindeling
de paden voldoende breed houden, zodat ook rolstoelen en
karren er goed door kunnen. De zaal heeft een wat merk‐
waardige vorm, dus je komt er misschien niet met rechte
paden. Maar daar zit ook wel weer wat charme in. Verder wa‐
ren er nog meer goede punten, maar ik hoef hier niet alles
samen te vatten. Wel is gebleken, dat drie Kennisdagen mis‐
schien wat veel van het goede is en volgend jaar worden dat
er weer twee. Ik vermoed dat dan de dag in juni komt te ver‐
vallen, omdat hier de minste belangstelling voor lijkt te zijn.

Al met al, het bezoek aan een Kennisdag is zeker de moeite
waard, maar op een bloedhete dag is het af te raden, tenzij
je specifiek voor (een) bepaalde lezing(en) komt. Boven is
het evenwel voldoende fris. En als de lezingen dan inderdaad
beter worden aangekondigd, kun je je bezoek nog beter plannen.




